

Bestyrelsesmøde onsdag den 31. maj 2006

Tilstede: Mads (fm), Jesper (kas), Anne Marie, Cecilie og Jesper. Afbud fra Mads40.

Referent: Cecilie

1. Økonomi:

Det diskuteres på foranledning af Jesper, om vi skal orienteres løbende om økonomien i bestyrelsen. Det blev besluttet, at vi, som vi plejer, får årsregnskabet i jan-marts og som det nye et overblik over økonomien igen i juli-august.

2. Nyt bestyrelsesmedlem:

Ole Tongsgaard har valgt at træde ud af bestyrelsen. 1. suppleant Anders Kring Nilsson skal indkaldes i stedet for. Oles ansvarsområder blev givet videre.

a) Skt. Hans bål: overtages af Cecilie (Mads (fm) og Jesper hjælper, hvis muligt). Der kommer et opslag op om arrangementet, som afholdes den 23/6. Bålet tændes kl. 20.00.

b) Skilte: Mads (fm) overtager opgaven.

c) Fliser med hul i til de blå stophaner skal bestilles. Jesper (kas) overtager opgaven.

d) Bestyrelsen beklager Oles udtrædelse og vil hermed gerne sige tak for den gode indsats. Vi glæder os til at sige velkommen til Anders Kring.

3. Vand og veje

a) Trykprøvning: Er blevet foretaget. Nogle rør blev trykket fra hinanden, så vvs-firmaet var nede og støbe noget nyt ved disse rør. På fredag kl. 10 mødes Mads (fm), ingeniør og vvs-mand og afrunder projektet.

b) Stabilgrus og ral: Vi køber rallet hos den lokale vognmand (Gunnar Geertsen). Vi skal derfor huske at have pengene for rallet fratrukket regningen fra vvs-firmaet (18 x 170 kr.), da det var en del af deres tilbud at levere ral.(gennem Stilling entreprenørforretning)

Før rallet lægges ud, skal vi have lagt stabilgrus ud på vejene. Folk skal selv lægge dette grus ud foran deres haver. Mads (fm) laver et stort skilt, der gør folk opmærksomme på, at de skal gøre dette. Stabilgruset bliver bestilt hos den lokale vognmand af Mads (fm) og leveret flere steder på vejene, så folk ikke skal gå så langt efter det.

Når der skal lægges ral ud, så skal der lægges en ekstra bunke ral til den lille sti mellem fasanvej og den nederste parkeringsplads. (og ligeledes bag klubhuset til udlægning på den smalle gang.)

4. Arbejdsdag:

Onsdag den 7.6 og mandag den 12.6, begge dage kl. 18.30. Mads (fm) sætter oplag op. Vi skal lægge stabilgrus ud på de dele af vejene, som er fællesareal og lave en afslutning på dræn på boldbanen.

5. Afskaffelse af jordbunke ved siden af boldbanen:

Mads (fm) vil prøve at få en aftale om at bruge jorden til at lave en lille kant på boldbanen. Vi vil prøve at få lov til at leje jordstykket ved siden af boldbanen. Vi har tidligere fået tilbudt dette af kommunen, men jorden er giftig og skal derfor anvendes med omtanke.

6. Plan for boldbane/legeplads:

Thomas (gl.fm) har sået græs i weekenden, og det skal bare gro op nu. Vi skal evt. gøre noget ved jorden de steder, hvor vandet har svært ved at løbe af. Jesper (kas) taler med Thomas (gl.fm) om brønde m.m. Der skal laves eller købes håndboldmål, når græsset er ved at være klar til spil og leg. Rendegraveren på legepladsen er blevet flyttet.

Cecilie og Mads40 vil holde møde om legepladsen, hvor der lægges en plan for, hvad der skal ske med den fremover. Der vil givetvis også blive mulighed for, at alle medlemmerne kan komme med forslag til legepladsen.

7. Indkøb af haveslange: Ca. 150 m kvalitetshaveslange er blevet indkøbt til brug ved Skt. Hans, boldbanevanding etc.

8. Havevandring

Havevandring i uge 26, tirsdag den 27.6. kl. 17-ca.21.

Cecilie og Mads (fm): Fasanvej

Mads40 og Anders: "Lille Christiania" og Tjørnevej

Anne-Marie og Jesper: Lærkevej

Anne-Marie tager sedler og mapper med.

Mads (fm) laver efterfølgende en oversigt over de haver, der er bemærkninger til. Jesper får til sidst en oversigt over de forskellige haver, der er bøder på.

Inden vi går runden, diskuterer bestyrelsen fællesstandarter for vurdering.

Mads (fm) laver oplag om havevandringen.

9. Leje af fælleshus og reovering af fælleshuset:

a) Leje: Der er kommet et klagebrev fra Agger og Ulla over fælleshusets standart fra årets første lejer af fælleshuset. Bestyrelsen fandt klagen berettiget. Agger og Ulla får derfor et nedslag i prisen, da der p.g.a. uheldige omstændigheder var visse mangler.

Det blev besluttet, at droppe prisstigningen på leje af huset, så den fortsat er 500 kr. inkl. forbrug af vand og el (undtagen i vinterperioden 1.10-31.3, hvor el aflæses).

b) Renovering: Der skal 2 x gipsplader, lister og glasvæv på de grimme endevægge. Jesper (kas) er ansvarlig for projektet og får lavet et overblik over, hvornår huset er frit, materialer, indkøbt materialer etc. Der vil blive indkaldt til arbejdsdage på projektet i juli (Jesper (kas) og Jesper finder datoer ved at tale med Mads40. Jesper (kas) laver et oplag om arbejdsdagene.

10. Nøgler:

Cecilie overtager Oles bestyrelsesnøgle. Der bliver bestilt en ny nøgle til Anders Kring.

Nøglen til huset i kælderen bliver inddraget.

Bordtennisklubben har anmodet om at få udleveret en nøgle til salen. Det kan bestyrelsen godt acceptere. Et medlem fra klubben bliver personligt ansvarlig for nøglen, og at der er gjort rent efter brug af huset.

Bankoklubben har anmodet om at få en nøgle til kælderen. Det er i orden for bestyrelsen, men det skal diskuteres med folkene, der står for kælderen. Mads (fm) taler med klubben først.

11. Dato for næste møde

28.6.2006 kl. 18.30.

Cecilie tager print af referater med til underskrift.

12. Evt.

a) Det blev på foranledning af Anne-Marie diskuteret at indkøbe 10 sæt haveborde med stole i metro til 350 kr. stk.

d) Anne-Marie vil arrangere et mindre hyggearrangement for medlemmerne i løbet af sommeren med smørrebrød, kaffe og kage.

Referat: Cecilie